
Valberedningens förslag 2024 
Ledamöter & suppleanter i Brf Må5bandets styrelse: 

Antal ledamöter i styrelsen för Brf Må3bandet ska enligt stadgarna vara minst 6 + 1 och högst 10+3. 
Lämnar styrelsen: Ann-Margaret Dovhage, Bri<a Sjöblom, Fanny Carlstedt, Fredrik Boqvist 

Revisorer: 

Övriga: 
Josef Belloni Sahlin.  Repr. för KollekKvhusfören. 2024 Nyval 1 år MB2  
--    Repr. för hyresgästerna  (Ingen kandidat) 

Förslag ?ll ny valberedning: 
MarKn Vilcans  (sammankallande) 2023 Omval 1 år MB2 
Helena Klaffert    2023 Omval 1 år MB3 
Ann-Margaret Dovhage   2024 Nyval 1 år MB1    

Stockholm den 16 april 2024 
PH Magnusson, MarIn Vilcans och Helena Klaffert 
Valberedning Brf Må3bandet 

Namn Uppdrag Invald år Val 2024 Fas?ghet

1 Niklas Hanson Ledamot 2021 - (år 1 av 2) MB3

2 Gunnar Wormbs Ledamot 2022 Omval 2 år MB3

3 Lena Lundgren Ledamot 2022 Omval 2 år MB3

4 Erik Ridderstolpe Ledamot 2022 Omval 2 år MB2

5 Johan Kle^om Ledamot 2023 - (år 1 av 2) MB3

6 Cecilia Palmgren Ledamot 2023 - (år 1 av 2) MB3

7 Richard From Ledamot 2023 - (år 1 av 2) MB1

8 Jörgen Sundsten Ledamot 2023 - (år 1 av 2) MB2

9 Pe<er Järn Ledamot 2024 Nyval 2 år MB3

10 Ahmed Salih Ledamot 2024 Nyval 2 år MB2

11 Lars-Erik Svärdbäck Suppleant 2018 Omval 2 år MB3

12 Anna Thulin Suppleant 2024 Nyval 2 år MB2

Per Engzell Revisor 2010 Omval 1 år extern

Göran Andersson Suppleant (Aukt. revisor) 2021 Omval 1 år extern

PH Magnusson Brf-revisor 2024 Nyval 1 år intern

Astrid Hofslagare Suppleant (Brf-revisor) 2024 Nyval 1 år intern



Presentationer nya nominerade styrelseledamöter 

Pe5er Jern 
Jag bor med Ida och två barn på Lehusens gränd 2 sedan 2014. I aug. 2023 fly<ade vi Kllbaka hit eher 
en utlandssejour för Idas jobb. Jag jobbar/jobbade med utvecklingssamarbete, eller bistånd som de 
flesta i min generaKon säger, mestadels med projektledning och budget.  

Överlag tycker jag om a< hålla på med siffror, med alla möjliga enheter däreher. A< räkna på möjliga 
besparingar men även kommande underhåll och investeringar är något jag skulle tycka vara 
intressant och förhoppningsvis även kunna bidra med i styrelsens arbete. SamKdigt är jag medveten 
om a< styrelsens arbete är mångface<erat och jag bidrar gärna där jag kan och behövs. 

Ahmed Salih 
Jag heter Ahmed Salih och bor sedan 2021 på ML 13 med min fru och tvååring. Jag vill gärna 
engagera mig i min förening då jag tycker a< det är vikKgt och intressant. Till vardags arbetar jag med 
analys av företag på en bank och har således lite kunskap kring ekonomiska frågor. Ni hi<ar mig oha i 
Kmmermansparken med min lilla familj. 

Anna Thulin


